

慶祝 祝賀

中華人民共和國成立68周年暨 榮獲2017年特區政府授勳成員聯歡晚宴



The 68th National Anniversary Celebration cum Celebration of
Honour Recipients from the HKSAR Government 2017 Dinner



本會於2017年10月11日舉行「慶祝中華人民共和國成立68周年暨祝賀榮獲2017年特區政府授勳人士聯歡晚宴」。由中聯辦副主任仇鴻、食物及衛生局局長陳肇始、外交部謝鋒特派員夫人王丹等蒞臨主禮。

當晚晚宴慶祝中華人民共和國成立68周年，同時祝賀10位傑出香港婦協成員榮獲2017年特區政府授勳，大會致送恭賀狀，感謝她們多年來致力為香港服務，得到了特區政府及各界人士的認同。

To celebrate the 68th National Anniversary and Honour Recipients from the HKSAR Government 2017, HKFW hosted a dinner on 11 October 2017. We are honored to have the presence of Ms. Qiu Hong, Professor Sophia Chan and Ms. Wang Dang as the officiating guests.



▲ 大會特設儀式恭賀會員榮獲2017年特區政府授勳及嘉獎，並由主禮嘉賓頒發獎狀，當日出席包括有：盧高靜芝(金紫荊星章) (前排右三)、蔡關穎琴(太平紳士) (前排左二)、(後排左一起) 羅德慧(太平紳士)、郭羅桂珍(太平紳士)、邱吳惠平(銅紫荊星章)、周轉香(銀紫荊星章)、葛珮帆(銅紫荊星章)、梁美莉(榮譽勳章)、管胡金愛(榮譽勳章)及孔美琪(太平紳士)。

We celebrate HKFW members who have been recognized by the HKSAR Government for their outstanding achievements in 2017. They are Dr. Sophia Kao (Gold Bauhinia Star) (third from right, first row), Mrs. Janice Choi (Justices of the Peace) (second from left, first row), (from left, second row) Ms. Alexandra Lo (Justices of the Peace), Dr. Eleanor Kwok (Justices of the Peace), Mrs. Nancy Chiu (Bronze Bauhinia Star), Ms. Chau Chuen-heung, (Silver Bauhinia Star), Dr. Elizabeth Quat (Bronze Bauhinia Star), Professor Leung Mee-lee (Medal of Honor), Mrs. Agnes Koon (Medal of Honor) and Dr. Maggie Koong (Justices of the Peace).



◀ 本會邀得行政會議非官守議員召集人、香港社會服務聯會主席陳智思於晚會中主講「香港社會企業的現狀與展望」，介紹社會企業的運作和發展，分析精闢獨到，引發在場賓客熱烈討論。

We were honored to have the presence of Mr. Bernard Charnwut Chan, Convenor of Hong Kong's Executive Council and Chairperson of The Hong Kong Council of Social Service, to share his vision on the topic: "Current situation and prospects of social enterprises in Hong Kong".